

Bestyrelsesmøde

Mandag d. 08/01 - 2025 kl. 19.00 i Jyllandsgade

1: Godkendelse af referat fra sidste møde.

OK!.

2: Nyt fra gruppelederne og formanden

Gruppeleder Mette;

- Det er leder-møde i divisionen d. 15 marts, og AK og Steffen deltager – flere må meget gerne deltage.
- På korpsrådsmødet var der en snak om, hvorfor der er venteliste hos nogen grupper, og andre må lukke og der var fokus på at vi vil være flere spejdere og bedre spejdere. Samt flere ledere.
- Meget af det der blev sagt kan sagtens bruges til kursusdag.
- DDS vil have at vi skal holde Forældrespejderdag d. 11. maj og 17. august. Hvor spejderne laver aktiviteter med forældre, og hvad lærer man af at gå til spejder.

3: Nyt fra afdelingerne.

Mikrober: Der er stabilt 5-6 børn, der er stadig et mærke godt kørende, ellers god og hyggelig start.

Ønske om at komme med på mikro/mini sommerlejr.

Mikro-Mini: 17 mikroer og minier. Det kan godt være svært at indfange de helt små når der er tryk på, ellers kører det meget godt. – Gitte er inde som barselsvikariat, og Claes har valgt at stoppe grundet anden fritidsaktivitet, men hjælper stadig på ture.

Det blev bestemt at spejderne fik en ny spejder lommebog i julegave – det var et kæmpe hit og bør gentages.

Junior: 6 juniorer – en er stoppet. de glæder sig stadig til at der skal ske noget mere. Et vinter-bivuaak mærke er blevet taget. Der er fortsat fokus på varmt tøj og udeliv trods vej.

Opstartsmødet var med kuglebaner, der gik mega godt. Ønske om at deltage i fælles sommerlejr.

Trop: Cirka 16 unge. Der er Galla-tur i den kommende weekend, denne gang med gæster fra Vestbjerg gruppe. Om et par uger er der WASA-WASA, hvor vi bliver en rimelig flok. Vi er næsten færdig med mærket "tool-nurse".

Det mulige mobbeproblem der blev nævnt sidste gang, er nu løst – det var godt.

4: Nyt fra div. Udvalg

Gruppepleje: Nytårsfest d. 18/1 – Vi nåede lige præcis at blive 15 deltagere, så det bliver til noget – og det bliver monster sjovt!

Der var knap så kedelig kanelkage i dag 😊

Hytte: Brandsyn i Bakkehytten 18. juli. Der er et par ting, der skal styr på inden da.

Materiale: Der er købt 2 popcorn gryder, og en håndfuld batteridrevne "petroleumslamper" og vi skal huske at lægge pløkker tilbage i mastesejls poserne.

Grupperådsmøde:

Grupperådsmøde d. 1. Marts kl. 10-12. Med tøndeslagning og udklædninger – og rigeligt fastelavnsboller!

Vi skal i gang med at finde nogle forældre, der kan stille op. Det samme med unge, hvis muligt.

Jamie køber fastelavnstønder – 2 i træ og 1 i pap.

AK køber fastelavnsboller

Vi leder efter en ny revisor – der er 3 i spil.

Forsikringsmæssigt – har vi vores folk forsikret under marked?

PR & Kommunikation: Hjemmesiden er kigget igennem og opdateret til ledermøde her i Januar.

Økonomi: Der er blevet skrevet til Gert fra DDS korpset. Der er kommet nogle problemer ift. Posterings af økonomien, med nogle filer og deslignende der ikke kan komme rundt. Dermed kan der ikke endnu laves et regnskab. Gert er på sagen, og det skal nok gå godt.

Der er blevet diskuteret, hvor meget en tur må koste kontra hvad ungerne skal give i egenbetaling. – Vi tager den videre på kursusdag.

Kursusdag: Dagen bliver ændret fra d. 22 Marts til d. 29 Marts, grundet for få der kan d. 22.

Indendørs:

Der er flyttet rundt og opsat nyt skab ude i køkkenet i Jyllandsgade.

Der er kommet motorstyring/termostat på gulvvarmen inde i det store lokale, sådan at det er nemmere at styre.

Udendørs:

Der er væltet et kæmpe stort træ på 5-6 rummeter ved bakkehytten, hvor en tømrer gerne vil købe træ - Det skal saves og slæbes. – Det venter i fortsat på kan blive hentet

Der skal kigges på det snerydning – han ryddede ikke sne i år (ville først komme når sneen ikke faldte mere) Torben har ryddet hver gang

5: plan for fremtiden, (kursus, ture, mm.)

WASA-WASA kommer, ellers intet.

6: Evt.

Lisbeth var fyldt 50 og blevet bedstemor, derfor fik hun en gave og en blomst – stort tillykke til hende.



Kommende datoer:

: Bestyrelsesmøde.